
Motion till riksdagen 

1988/89:Jo514 

av Birger Schlaug (mp) 
Försäljningen av mineralvatten 

En växande del av det vatten som �älj� under beteckningen "mineralvauen" 

är vanligt kommunalt vallen. Eftersom allt fler mlinni�kor tvinga� inse all 

deras hushållwauen är dåligt har el! antal företag. med �tatliga Pripp� i 

spetsen. hårt hörjat marknadsföra vallen pi• hurk och flaska. 

Begreppet "mineralvauen" inneblir internationellt all vi��a kmv �kall 

uppfyllas: bl.a. mfl�te vaunet komma fran en riktig kiilla och inte tillföras 

olika �alter. fluor etc. 

Det måste kännas aningen snopet för den som köper mineralvatten på 

flaska, för att undkomma t.ex. Stockholms vatten, att det vatten man köper 

likt förbaskat är det vatten man ville slippa. Försynt bedrägeri skulle man 

kunna kalla bryggeriernas agerande. Riktigt bedrägeri blir det först när vi får 

en lagstiftning som gör att mineralvatten skall vara mineralvatten. Utan 

tillsatt fluor. Utan tillsatta extrasalter. Och riktigt bedrägeri kanske Pripps 

och deras konkurrenter är lite mer försiktiga med. Hopp finns i alla fall. 

Därför föreslår jag att mineralvatten skall vara mineralvatten och inte 

kommunalt vattenledningsvatten. 

Hemställan 

Med hänvisning till det anförda hemställs 

att riksdagen som sin mening ger regeringen till känna att det vatten 

som äljs som "mineralvatten" också är mineralvauen, dvs. vatten 

direkt ur källa utan tillsatser, och att anpassning sker till de normer 

som råder i tora delar av Europa. 

Stockholm den 21 januari 19X<J 

Birger Schlaug (mp) 

18 


